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Protokół Nr XXXV/2021 

z XXXV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 25 marca 2021 r. w godz. 15:30 - 22:30 

- w Ratusz Miejski, Pl. M. J. Piłsudskiego 1  w Kętrzynie 
 
  

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Starosta Kętrzyński – Michał Kochanowski  

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kętrzynie – Wojciech Glinka 

• Przewodniczący Komisji Zdrowia, Promocji Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli  

            Rady Powiatu w Kętrzynie - Krzysztof Tytman 

• Komendant Komendy Powiatowej Policji w Kętrzynie – Dariusz Ślęzak 

• Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie – Kamil Galon 

• Komendant Placówki Straży Granicznej w Barcianach – Wiesław Dyśko 

• Komendant Straży Miejskiej w Kętrzynie – Mirosław Dworak 

• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

• Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska -  Ewa Sadowska 

• p.o. Naczelnika Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki –    Katarzyna 

            Jezierska 

• Dyrektor Muzeum – Marta Wojciechowska 

• Prezes KKS „Granica” - Karol Lizurej 

 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady XXXV sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący 

powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Poformował, że obsługę prawną zapewnia 

Mecenas Agnieszka Jakubowska, a protokolantem jest Irena Małachowska. 

 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina zgłosił następujące  poprawki do porządku obrad:  

- na wniosek Burmistrza Miasta zdjęcie pkt. 5.4. podjęcie uchwały o zmianie Uchwały Nr 

LVIII/438/98 Rady Miejskiej w Kętrzynie z 28 stycznia 1998r. w sprawie określenia zasad gospodarki 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn, którą rada przyjęła 20 głosami 

„za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

-zdjęcie na wniosek Burmistrza Miasta  pkt. 5.8.  podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości, którą przyjęła 20 głosami „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

- wprowadzenie na wniosek Burmistrza Miasta pkt 5.11. podjęcie uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych wymogów „Raportu o stanie Miasta Kętrzyna za 2020 rok”, którą rada przyjęła 12 

głosami „za”, 7 głosami „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” 
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Radny Zbigniew Nowak zgłosił poprawkę do porządku obrad sesji zdjęcie puntu pkt. 5.11. podjęcie 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych wymogów „Raportu o stanie Miasta Kętrzyna za 2020 

rok”, którą rada przyjęła 20 głosami „za”, 1 głos „przeciw”. 

Następnie Przewodniczący  przedstawił poniższy porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków z zmiana porządku obrad. 

3. Przedstawienie informacji na temat sytuacji Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 

4. Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Kętrzynie za 2020r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2021. 

5.2. przyjęcia programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025. 

5.3. nadania statutu Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Kętrzynie. 

5.4. o zmianie Uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej w Kętrzynie z 28 stycznia 1998r. w sprawie 

określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

5.5. zmiany  uchwały  Nr  XXXI/226/2020  Rady  Miejskiej  w  Kętrzynie  z  dnia  26  listopada   

2020 r.  w  sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  miasta  Kętrzyn  w  kwartale  między  Placem  Słowiańskim,  ulicami   

Limanowskiego,  Sadową  i  Zieloną  w  Kętrzynie. 

5.6. zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń  

na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży należnej  

w 2021 r. 

5.7. zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018 r.  w sprawie 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn.  

5.8. zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

5.9. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021. 

5.10. rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

5.11. przekazania pisma według właściwości. 

5.12. określenia szczegółowych wymogów „Raportu o stanie Miasta Kętrzyna za 2020 rok”. 

6. Ocena współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi. 

7. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2020r. 

8. Przyjęcie planu robót publicznych w 2021r. 

9. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2021r. 

10. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z realizacji zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność 

GMK za II półrocze 2020r. 

11. Zapoznanie się ze sprawozdaniami komisji stałych Rady Miejskiej za 2020r.  

12.  Przedstawienie sprawozdań Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z: 

12.1. kontroli pn.” Realizacja świadczeń z zakresu pomocy społecznej w roku 2019. 

12.2.  działalności Komisji Rewizyjnej za III kwartał 2020r. i IV kwartał 2020r. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac między 

sesjami. 

14. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

15. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

18. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

19. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2021 r. 

20. Zamknięcie XXXV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Ad. pkt 3. Przedstawienie informacji na temat sytuacji Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 
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Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski wraz z Dyrektorem Szpitala Wojciechem Glinką  

i Przewodniczącym Komisji Zdrowia.. Rady Powiatu Krzysztofem Tytmanem przedstawił informację 

na temat Szpitala Powiatowego w Kętrzynie (zał. nr 2 do protokołu). 

Radna Marzena Gajek stwierdziła, że należy podjąć kroki mające na celu rozszerzenie punktów 

szczepień na bazie szpitala. Zwróciła również uwagę   na problemy z zapisaniem na szczepienia 

przeciwko COVID. 

Starosta Kętrzyński Michał Kochanowski powiedział, że podstawowa opieka zdrowotna to zadanie 

gminy i to gmina decyduje o ilości punktów szczepień. Władze samorządowe nie są w stanie zmusić 

POZ  do szczepień. 

Dyrektor Szpitala stwierdził, że szpital nie jest przystosowany do szczepienia większej ilości osób, jest 

to szpital zakaźny, i brak jest takich możliwości… prowizoryczne warunki, brak personelu. POZ, 

które spełniają warunki, dysponują potrzebną infrastrukturą, nie zgłaszają akcesu. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, POZ są prywatne i to jest problem…wystąpiliśmy 

do wszystkich POZ w Kętrzynie, odzew jest bardzo znikomy, jako samorząd nie możemy wskazywać 

takich punktów. Poprosiliśmy niektóre POZ  o spotkanie w tej sprawie.  

Radny Zbigniew Nowak i radna Zofia Waszkiewicz pozytywnie ocenili działania szpitala, zwrócili 

również uwagę na zbyt małą liczbę punktów szczepień przeciwko COVID. 

Całość dyskusji zapisana https://www.youtube.com/watch?v=F-nFuCtsI_A&t=17216s 

Ad. pkt 4. Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Kętrzynie za 2020r. 

Informację w tym zakresie przedstawili: Komendant Komendy Powiatowej Policji w Kętrzynie  

Dariusz Ślęzak, Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie  Kamil 

Galon, Komendant Placówki Straży Granicznej w Barcianach Wiesław Dyśko oraz Komendant Straży 

Miejskiej w Kętrzynie  Mirosław Dworak. 

Radny Zbigniew Nowak zgłosił wniosek o przeprowadzenie dyskusji mającej na celu ustalenie 

zasadności utrzymywania Straży Miejskiej w obecnym kształcie… 14 zadań, 4 funkcjonariuszy.  

Czy tyle osób musi mieć komendanta, czy nie.. jeżeli ma być komendant, to czy ta formacja nie 

powinna być zwiększona osobowo, taka mała ilość nie jest w stanie wykonywać zadań.. Jeżeli 

dojdziemy do wniosku, że ma być należy podjąć decyzję w jakim kształcie ta straż może 

funkcjonować. 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel powiedział, że komendant jest liderem, ale również pełni służbę,  

od lipca będzie 5 strażników, do końca roku planujemy zwiększyć do 7 osób, będziemy 

rozbudowywać monitoring. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka stwierdził, że należy dyskutować, przyjęliśmy kierunek,  

że rozszerzamy i rozwijamy, kwestia finansów. 

Radny Dariusz Duczek powiedział, …straż się reorganizuje, należy najpierw porozmawiać  

w mniejszym gronie,.. ze względu na specyfikę spraw najlepiej wprowadzić na najbliższe posiedzenie 

komisji. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina stwierdził, że mieszkańcy oceniają negatywnie działania straży 

odnośnie smogu, ul. Kajki, Reja, Skrajna. Komendant Straży Miejskiej w Kętrzynie  Mirosław 

Dworak powiedział.. kontrolujemy i monitorujemy, wynika to ze sprzedaży węgla niskiej jakości. 

Całość dyskusji i prezentacje https://www.youtube.com/watch?v=F-nFuCtsI_A&t=17216s 

Ad. pkt 5. Podjęcie uchwał w sprawach 

5.1. 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na  

rok 2021. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 



4 
 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2021 została podjęta:  

17 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  4 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

5.2. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia programu Aktywności Lokalnej dla Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Miejskiej Kętrzyn  

na lata 2021-2025. została podjęta: 20 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  1 głos „wstrzymujący 

się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

5.3. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego 

w Kętrzynie. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie nadania statutu Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Kętrzynie została 

podjęta: 21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

5.4.  

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie o zmianie Uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej w 

Kętrzynie z 28 stycznia 1998r. w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie o zmianie Uchwały Nr LVIII/438/98 Rady Miejskiej w Kętrzynie  

z 28 stycznia 1998r. w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi 

własność Gminy Miejskiej Kętrzyn została podjęta: 17 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,   

4 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

5.5. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/226/2020  Rady  Miejskiej   

w  Kętrzynie z  dnia  26  listopada  2020 r.  w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta  Kętrzyn  w  kwartale  między Placem Słowiańskim  

ulicami  Limanowskiego,  Sadową  i  Zieloną  w  Kętrzynie. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała zmiany uchwały Nr XXXI/226/2020  Rady  Miejskiej  w  Kętrzynie z  dnia  26  

listopada  2020 r.  w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta  Kętrzyn  w  kwartale  między Placem Słowiańskim  

ulicami  Limanowskiego,  Sadową  i  Zieloną  w  Kętrzynie. została podjęta: 18 głosów ”za”, 

0 głosów „przeciw”,  3 głosy „wstrzymujące się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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5.6. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej  

od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych  

do spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 2021 r. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców  

za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia  

w miejscu sprzedaży należnej w 2021 r.  została podjęta: 16 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,   

5 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z autopoprawkami i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik  

nr 8 do protokołu. 

5.7. 

Radny Daniel Sapiński omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018 r.  w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń  

na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem, czy projekt posiada opinię Gminnej Komisji 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych, jeżeli nie ma, to uchwała nie powinna być procedowana. 

Radny Daniel Sapiński odpowiedział, że nie ma  opinii w tej sprawie, natomiast gdyby była pewnie 

byłaby negatywna, zwiększenie nie jest zgodne z programem GKRPA. Stwierdził.. mam duży dylemat 

moralny, jako radny, terapeuta uzależnień i jako przewodniczący GKRPA…od dwóch lat jestem  

w kontakcie z mieszkańcami ul. Mazurskiej, skarżącymi się na zakłócanie ciszy nocnej... prace  

w samorządzie traktuję jako służbę i taka jest rola radnego, rozumiem mieszkańców ul. Mazurskiej  

i osób które wnioskują o koncesję…nie zależy mi na zwiększeniu dostępności, ale aby pomóc 

mieszkańcom jedyną drogą jest kompromis.  

Radna Wioletta Czech powiedziała… rozumiem intencje radnego, to miał być kompromis.. nazywam 

to pułapką, a nie kompromisem, niefortunna zbitka.. w uzasadnieniu sporo o rozszerzeniu, mało  

o ograniczeniu… ja zagłosuję przeciw. 

Radny Dariusz Duczek stwierdził, że popiera inicjatywę radnego Sapińskiego, to żadna zbitka, 

pułapka, to rozwiązanie alternatywne, otworzenie się na potrzeby innych, którzy chcą zaistnieć  

w mieście, otworzenie się na dzisiejszą rzeczywistość. 

Radna Marzena Gajek uznała, że jest za podjęciem uchwały, ...postawienie sklepu nie spowoduje 

zwiększenia spożycia. 

Radna Helena Szymkiewicz powiedziała.. gdyby diabeł był autorem to bym się zgodziła…autorem 

jest przewodniczący GKRPA, nie można być jednocześnie za i przeciw…to nie kompromis, tylko 

kompromitacja.. dlaczego nie pytał komisji, jak bym się czuła jako członek takiej komisji… bardziej 

Panu zależy na biznesie alkoholowym, niż profilaktyce, będę przeciwna, jeżeli przewodniczący nie 

zwraca się do swojej komisji, może czas na rezygnację. 

Radny Danie Sapiński stwierdził, mam pokorę do swoich decyzji, mam gotowość do złożenia dymisji, 

jeżeli taka będzie wola komisji, nigdy nie było moją wolą rozpijanie…fajnie jest krytykować tylko kto 

przygotował alternatywną propozycję, czy spojrzeliście mieszkańcom w oczy…czemu komisja 

edukacji wspólnie nie popracowała nad propozycja uchwały. 

Przewodniczący rady Rafał Rypina uważa, że powinno się to docenić, że radny wystąpił z taką 

inicjatywą.  
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Burmistrz miasta Ryszard Niedziółka stwierdził, że podziela obawy …patrząc na Mazurską byłbym 

ostrożny z wyrokami…w Kętrzynie nie ma problemów z dostępnością alkoholu, sztuczny limit 

ogranicza możliwości inwestowania w Kętrzynie…rozwój handlu w Kętrzynie jest potrzebny. 

Radny Zbigniew Nowak powiedział.. dlaczego Pan Burmistrz nie przygotował tego projektu, komisja 

się uchyliła, Sapiński nie powinien. 

Radny Jan Mickiewicz stwierdził, że docenia radnego Sapińskiego, ale jest przeciwko. 

Radny Czesław Ćwik powiedział…opinia komisji by się przydała, byłaby kontrowersyjna…zakaz 

nocnej sprzedaży opinia byłaby pozytywna…Sapiński nie przedstawił tego projektu komisji GKRPA, 

opinia komisji nie obowiązuje…radny był uprawniony do takiego projektu uchwały…rozumiem 

założenia, celem było osiągniecie kompromisu, miałby zaspokoić potrzeby, nie uzyska się tej drugiej 

części bez tego kompromisu…jako członek komisji wspieram tą inicjatywę, która jest dobrym 

rozwiązaniem, ale nie idealnym. 

Całość dyskusji: https://www.youtube.com/watch?v=F-nFuCtsI_A&t=17216s 

Innych uwag nie wniesiono i przystąpiono do głosowania. 

Przewodnicząca  Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia  Wioletta Czech –stwierdziła że komisja nie 

wyraziła opinii o projekcie uchwały, gdyż głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  Krystian Abramowicz - odczytał pozytywną opinię 

projektu uchwały  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Marian Toruński – odczytał pozytywną 

opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Następnie Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 5 lipca 

2018 r.  w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn została podjęta: 12 głosów ”za”,8 głosów „przeciw”,  1 głos wstrzymujący się. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 9  do protokołu. 

5.8. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 

2020r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 

2021-2033. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał autopoprawkę Burmistrza Miasta z dnia 26 stycznia 

2021r. i autopoprawkę Burmistrza Miasta z dnia 27 stycznia 2021r. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia Wioletta Czech – odczytała pozytywną opinię 

projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Krystian Abramowicz - odczytał pozytywną opinię 

projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Marian Toruński – odczytał pozytywną 

opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Autopoprawka została przyjęta : 11 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 10 głosów „wstrzymujący 

się”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  powyższej 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie 

uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033wraz 
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z autopoprawką została podjęta: 11 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  10 głosów wstrzymujących 

się. 
Uchwała wraz z autopoprawkami i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu. 

5.9. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia  Wioletta Czech – odczytała pozytywną opinię 

projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  Krystian Abramowicz - odczytał pozytywną opinię 

projektu uchwały wraz z autopoprawką 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Marian Toruński – odczytał pozytywną 

opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 
Autopoprawka została przyjęta : 11 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 10 głosów „wstrzymujący 
się”.  
Uwag nie wniesiono po projektu uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  powyższej 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie z zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021 wraz  z autopoprawką 

została podjęta: 11 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  10 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z autopoprawką i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 

5.10. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 

Kętrzyn. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywną opinię Burmistrza Miasta  

do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Kętrzyn została 

podjęta: 12 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  9 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

5.11. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywną opinię Burmistrza Miasta  

do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie  została podjęta przekazania pisma według właściwości a: 18 głosów ”za”,0 

głosów „przeciw”,  3 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

5.12. 

W tej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

wymogów „Raportu o stanie Miasta Kętrzyna za 2020 rok” wraz z autopoprawką. 

Radny Zbigniew Nowak stwierdził, że radni podejmując ta uchwałę naruszą § 26 statutu, gdyż 

uchwała nie została wprowadzona w odpowiednim czasie, 7 dni przed sesją. 

Mecenas Agnieszka Jakubowska odpowiedziała, zgodnie z treścią statutu powinna być wprowadzona  

na 7 dni przed sesją, natomiast w żadnym punkcie statutu nie ma zakazu wprowadzenia pod obrady 

projektu uchwały, który wpłynie w terminie późniejszym. 
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Radny Czesław Ćwik powiedział… na ostatnia chwilę, Burmistrz nie powinien być projektodawcą 

takiej uchwały, sam sobie wyznacza standardy, żałuje, że radny Nowak wycofał swój projekt. 

Radna Wioletta Czech stwierdziła… radny Zbigniew Nowak przygotował uchwałę i byłoby stosowne 

przyjęcie tej uchwały…uchwała Burmistrza to była wrzutka, można było do uchwały radnego Nowaka 

wprowadzić poprawki, to nie wygląda dobrze, radny musiał się wycofać. Proponuję wycofanie tej 

uchwały. 

Burmistrz Miasta powiedział, że nie naprędce, mam prawo przygotować taki projekt, nie namawiałem 

radnego do wycofania uchwały. Jest to dobry moment na przyjęcie i wyznaczenie struktury. Ten 

projekt zawiera w dużej części to co projekt radnego Nowaka, zawsze można korygować. 

Radny Zbigniew Nowak stwierdził…wycofałem, bo jestem sam, Sekretarz zadzwoniła i powiedziała, 

że rozpoczęły się prace nad raportem, to wycofałem…projekt Burmistrza pojawił się kiedy został 

przedstawiony mój, wszedł projekt, który nie zachował procedur. 

Zdaniem radnego Daniela Sapińskiego nie ma znaczenia kto jest autorem projektu, tylko czy jest 

potrzebny. 

Radny Czesław Ćwik powiedział…to nie kwestia tego kto jest projektodawcą, projekt Zbigniewa 

Nowaka pojawił się trzy tygodnie temu, a ten projekt na 5 minut przed komisją, za mało czasu  

do zapoznania się z projektem, autopoprawkę otrzymałem dzisiaj. Albo Burmistrz wycofa projekt 

 i będzie czas na zapoznanie się z uchwałą która jest bardzo ważna, albo część radnych nie będzie 

wiedziała za czym głosuje. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina powiedział, ta autopoprawka przygotowana na kolanie, ustawa 

obliguje do przyjęcia raportu o stanie gminy, a nie miasta Kętrzyna. W dokumencie, który wychodzi  

z urzędu musi być zachowane nazewnictwo, będą głosował przeciw. 

Burmistrz Miasta stwierdził, że to nie jest błędem używanie nazewnictwa miasta Kętrzyna. 

Całość dyskusji: https://www.youtube.com/watch?v=F-nFuCtsI_A&t=17216s 

Innych uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Autopoprawka została przyjęta : 9 głosów ”za”, 7 głosów „przeciw”, 3 głosów „wstrzymujący się”, 

(dwie osoby nie brały udziału w głosowaniu) 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  powyższej 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała określenia szczegółowych wymogów „Raportu o stanie Miasta Kętrzyna za 2020 rok” 

wraz z autopoprawką nie została podjęta: 7 głosów ”za”,8 głosów „przeciw”,  4 głosów 

wstrzymujących się, (dwie osoby nie brały udziału w głosowaniu) 

Uchwała wraz z autopoprawkami i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik  

nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 6. Ocena współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi. 

W tej części posiedzenia przedstawiono informację dotyczącą współpracy miasta Kętrzyn z miastami 

partnerskimi (załącznik nr 14 do protokołu).Uwag nie wniesiono. 

Ad. pkt 7. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2020r. 

Informacja z wykonania robót publiczny za 2020r. (załącznik nr 15 do protokołu)przyjęto bez uwag. 

Ad. pkt 8. 8 Przyjęcie planu robót publicznych w 2021r. 

Plan robót publicznych na 2021 rok przyjęto bez uwag (załącznik nr 16 do protokołu). 

Ad pkt. 9. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2021r. 

Uwag nie wniesiono do przedstawionego harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2021r. 

(załącznik nr 17 do protokołu) 

Ad. pkt 10. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z realizacji zasad gospodarki nieruchomościami 

stanowiącymi własność GMK za II półrocze 2020r. 
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W tej części posiedzenia przystąpiono do przyjęcia przedstawionego sprawozdania Burmistrza  

z realizacji zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi własność GMK za II półrocze 2020r. 

załącznik nr 18 do protokołu)   

Radny Zbigniew Nowak stwierdził, że po korespondencji z dyrektorem nadzoru prawnego 

podtrzymuje, że przedszkola powinny być dzierżawione w trybie bezprzetargowym. Dlaczego 

przedszkola zakwalifikowano do jednostek opiekuńczych, czy to pozwoliło na wydzierżawienie  

bez przetargu? 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka odpowiedział, że działa zgodnie z prawem i praktyką. 

Ad. pkt 11. Zapoznanie się ze sprawozdaniami komisji stałych Rady Miejskiej za 2020r. 

Rada zapoznała się ze sprawozdaniami komisji stałych Rady Miejskiej z prac za 2020r. Uwag  

nie wniesiono.( załącznik nr 19) 

Ad. pkt 12. Przedstawienie sprawozdań Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

W tej części posiedzenia radny Jerzy Baranowski przedstawił sprawozdanie z przeprowadzonej 

kontroli pn.” Realizacja świadczeń z zakresu pomocy społecznej w roku 2019. załącznik  

nr 20 do protokołu) oraz  z działalności Komisji Rewizyjnej za III kwartał 2020r.   i IV kwartał 2020r. 

załącznik nr 21 do protokołu) Rada przyjęła powyższe sprawozdania bez uwag. 

Ad. pkt 13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej 

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. (załącznik nr 22 do protokołu). 

Ad. pkt 14. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

1. Radny Tomasz Komorowski powiedział: 26 lutego Burmistrz wraz z zastępcą wzięli udział  

w spotkaniu z Wojewodą, a gdzie ciągłość władzy, kto pełnił funkcję Burmistrza Miasta  

w urzędzie? 

2.  Radny Tomasz Komorowski: 5 marca Zastępca  wizytował domy dziennego pobytu seniorów  

w Olsztynie i prowadził konsultacje, Jaki był przebieg wizyty i gdzie przeprowadzono 

konsultacje? 

Ad. pkt 15. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

Na za zadane pytania do sprawozdania odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel. 

Ad. pkt 1. Spotkanie z Wojewodą odbyło się online. 

Ad pkt 2. Odsiedzieliśmy te jednostki, bo chcieliśmy zobaczyć jak funkcjonuje taki dzienny dom 

pobytu seniorów. Spotkania w ramach konsultacji odbyły się z seniorami z Kętrzyńskiej Rady 

Seniorów, przedstawicielami Uniwersytetu Trzeciego Wieku,  przedstawicielem stowarzyszenia Arno 

Holz. 

Ad. pkt 16. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Wioletta Czech zadała następujące pytania:  

1. Jaka kwota z miejskiego budżetu wydawana jest na przygotowanie, kolportaż, inne 

przedsięwzięcia związane z wydawaniem gazety "Wiadomości Lokalne". Jaki jest ogólny 

miesięczny kosz? Jaka jest ogólna kwota wydana na te cel do tej pory? 

2. Dlaczego zostały zorganizowane konkursy: na stanowisko ds. dowodów osobistych, ewidencji 

ludności i stanu cywilnego oraz stanowisko ds. komunikacji społecznej? Czy to drugie 

stanowisko ma związek z powstaniem gazety "Wiadomości Lokalne"? 

3. Kiedy wygasa pozwolenie na budowę sięgacza ulicy Jagiełły? 

Radny Tomasz Komorowski zadał następujące pytanie i zgłosił interpelację: 

1. Jakie wymierne korzyści uzyskała GMK przystępując do Związku Miast Polskich. W ramach 

wnioskowanej informacji prosi o przedłożenie szczegółowego sprawozdania  

z przeprowadzonych wszystkich spotkań w okresie od przystąpienia do dnia dzisiejszego. 

2. Amatorska orkiestra dęta jest jedyną orkiestrą dętą działającą w Naszym Mieście, a nawet 

powiecie. Zapewnienie jej pomieszczenia do przeprowadzenia prób powinno być dostrzeżone 

i w miarę możliwości szybko rozwiązane. Orkiestra otrzymała odpowiedź od Burmistrza 
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Miasta, w której Burmistrz zapewnia, że prawdopodobnie takie pomieszczenie będzie 

dostępne od września 2021 roku. Skutkować to może rozwiązaniem orkiestry, ponieważ 

orkiestra musi regularnie ćwiczyć . Wykazanie dobrej woli i chęć pomocy w dziedzinie 

kultury muzycznej przyczyniłoby się nawet do powiększenia składu orkiestry. W zawiązku  

z powyższym prosi o informację: Czy w zasobach miejskich nie ma pomieszczenia, w którym 

orkiestra mogłaby przeprowadzać próby? Jeżeli są to prosi o wskazanie lokalizacji 

ewentualnych pomieszczeń. Czy miasto ma zamiar wspierać orkiestrę, która mogłaby być 

kętrzyńską orkiestrą miejską. 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem: W jakim stadium znajduje się realizacja zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa budynku mieszkalno-usługowego przy ul. Sikorskiego 46” w Kętrzynie, 

realizowana przez KTBS Sp. z o.o.  

Ad. pkt 17 Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Rypina przeszedł do kolejnego punktu obrad - odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na XXXIV Sesji RM. Odczytał odpowiedź na zapytanie 

radnego Daniela Sapińskiego. 

Ad. pkt 18.Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Prezes KKS Granica Karol Lizurej przedstawił prezentację o aktualnej sytuacji klubu sportowego 

„Granica. 

Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi dla radnej Wioletty Czech powiedział, że w Urzędzie Miasta nie 

zwiększono zatrudnienia, w USC był wolny wakat, gdyż pani Irena przeszła do Biura Rady.  

W Wydziale Promocji zatrudnione były 2 osoby, jedna przebywa na urlopie wychowawczym, osoba 

zatrudniona uzupełniła skład i nie zwiększono zatrudnienia. 

Radny Zbigniew Nowak powiedział, że Komisja Rewizyjna w dniu 29 października podjęła uchwałę  

o przeprowadzeniu kontroli kart pojazdu służbowego KTBS Sp. z o.o. .., projekt uzyskał pozytywną 

opinię pani mecenas, następnie przyjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy komisji rewizyjnej, 

która również uzyskał pozytywna opinię prawną…w dniu 4 lutego Komisja Rewizyjna odbyła 

posiedzenie celem przeprowadzenia kontroli kart drogowych. Na posiedzeniu prokurent spółki na 

podstawie wyroku WSA w Gliwicach z dnia 2 lipca 2019r. stwierdziła, że komisja nie posiada 

uprawnień do przeprowadzenia kontroli..  prokurent nie posiadała jakiejkolwiek opinii w tej sprawie, 

posiadała jedynie zamieszczony w intrenecie komentarz, który dla komisji nie powinien być 

jakimkolwiek argumentem do odstąpienia od kontroli. Radny Ćwik próbował przekonać komisję,  

że kontrola jest bezprzedmiotowa, bo nie ma już prezesa. …stwierdził, że nie będzie brał udziału  

w kontroli, bo w jego ocenie nie ma takiego prawa, nie chce zapoznać się z kartami ponieważ uważa 

że komisja nie jest uprawniona, po odczytaniu wyroku. Zdaniem radnego doszło do precedensu 

,komisja postanowiła wystąpić o opinię prawną i zakończyła posiedzenie, zapominając o tym, że są 

już dwie opinie prawne mecenas na temat kontroli…rodzi się pytanie co się stało pomiędzy  

28 stycznia a 15 lutym, że pani mecenas zmieniła zdanie czy i na ile termin wystawienia opinii zbiegł 

się z informacją w przestrzeni publicznej o tym, ze prawdopodobnie, na dzień kontroli, kart 

drogowych nie było… 

Następnie skierował pytanie do Komisji Rewizyjnej, Co teraz zrobicie, jak wykonacie uchwałę Rady 

Miasta?. ..nie byliście przygotowani do kontroli. Trzeba było sprawdzić regulamin wykorzystania 

pojazdu, sprawa dotyczy kontroli kart pojazdu, a nie konkretnej osoby. 

Radny Czesław Ćwik …komisja rewizyjna w mojej ocenie powinna się zapoznać z dokumentami 

źródłowymi, nie kopiami, dlatego nie zapoznał się z dokumentami…powinienem być obiektywny,  

nie mam w tej sprawie żadnego interesu, u Pana widzę brak obiektywizmu, nikt nie przyszedł na 

komisję rewizyjną. Sądy nie są zobowiązane wyrokami innych sądów. Poprosiłem o opinię prawną 

naszego prawnika, gdyż tu nie stworzono reguły prawa według której możemy się poruszać…ta 

sprawa jest w toku, można wystąpić o opinie prawną i wyniki kontroli Rady Nadzorczej, czy 

stwierdziła jakieś nieprawidłowości. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Baranowski 
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stwierdził, mamy taką opinię, jest to dla mnie opinia wiążąca. Przełożyliśmy termin kontroli do końca 

czerwca tego roku. Sprawa jest w toku. 

Radny Zbigniew Nowak stwierdził, że na poprzedniej sesji poprosiłem Burmistrza Miasta  

o wyjaśnienia w sprawie ul. Górnej i Ogrodowej. .. „ja zwróciłem się do wojewody i uzyskałem 

wyjaśnienia…wiedział Pan od września, że nie będzie tych pieniędzy, bo z mocy prawa przepadną, nie 

informował Pan o tym w grudniu , jeżeli zawinił urzędnik, to trzeba wyciągnąć konsekwencje, gdyby 

były pieniądze trzeba by zaczynać Ogrodową. Kiedy radni pytają to obowiązkiem jest poinformować. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział.. ul. Górna nie znalazła się w budżecie i nie będzie 

realizowana, nie stać nas na to.. ul. Ogrodowa jest prowadzone odpowiednie postępowanie,  

są prowadzone działania które mają zabezpieczyć realizację tej ulicy. 

Radny Rafał Rypina zgłosił następujące wnioski: 

1. rozważenie czasowej zmiany organizacji ruchu na ul Reja w związku z przebudową dróg  

w okolicy jeziorka. Proponuje zmianę ul. Reja na dwukierunkową w kierunku od ul. Wojska 

Polskiego do skrzyżowania przy budynku przedszkola. 

2. przekazanie na adres e-mail metodologii wyliczenia ekwiwalentu promocyjnego jaki może 

wypracować Granica Kętrzyn dla Gminy Miejskiej Kętrzyn ze wskazaniem jakie elementy 

wzięte zostały pod uwagę przy wyliczeniu ekwiwalentu w wysokości 70 tyś. brutto o czym 

wspomniał Prezes Granicy Kętrzyn podczas XXXV sesji RM. 

Radny Jerzy Baranowski wnioskuje o uporządkowanie terenu przyległego: róg ul. Sienkiewicza  

i ul. Broniewskiego oraz róg ul. Poznańska i ul. Pomorska (śmieci , butelki, różne odpady). 
Całość dyskusji i prezentacja KKS „Granica” https://www.youtube.com/watch?v=F-nFuCtsI_A&t=17216s\ 

 

Ad. pkt 19.Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina przeszedł do przyjęcia protokołu z XXXIV sesji Rady 

Miejskiej z dnia 30 grudnia 2020 r., poinformował, że do protokołu nie wniesiono poprawek  

i przystąpił do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Przewodnicząca Wioletta Czech wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia  2020 r., został przyjęty: 20 głosami 

„za”, 1 nie brał udziału w głosowaniu. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr  23 do protokołu.  

Ad. pkt 20. Zamknięcie XXXV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina zamknął XXXV 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Pełny przebieg obrad XXXV Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP 

Urzędu Miasta Kętrzyn. https://www.youtube.com/watch?v=F-nFuCtsI_A&t=17216s 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
(-) Rafał Rypina 

https://www.youtube.com/watch?v=F-nFuCtsI_A&t=17216s/

